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Budování minikampusů Karlovy univerzity
Kateřina BLECHOVÁ, moderátorka
--------------------
Vytvořit několik minikampusů, tedy vysokoškolských center, která by sdružovala oborově příbuzné fakulty, menzu a
koleje. O to usilují studenti Karlovy univerzity. Ničí je zdlouhavé přejíždění mezi budovami po celé Praze.
Lucie KOMŇACKÁ, redaktorka
--------------------
Velké problémy má například Matematicko-fyzikální fakulta. Její budovy jsou na pěti místech po celé Praze. A budov s
nápisem filosofická fakulta, tak těch byste v Praze napočítali rovných deset.
Michal STEHLÍK, děkan Filosofické fakulty Univerzity Karlovy
--------------------
Ta roztříštěnost nám v podstatě komplikuje velmi situaci a budoucnost nějakého podobného minikampusu by pro nás
určitě byla výhodná.
Martin PALÁN, student IMS FSV UK
--------------------
Studenti by daleko lépe se mohli soustředit na vzdělávání a setkávat se.
Lucie KOMŇACKÁ, redaktorka
--------------------
Jeden velký kampus sdružující celou univerzitu se v Praze ale stavět nebude. Karlova univerzita nechce přijít o historické
budovy v centru města. Na tom, že řešením je vybudovat několik minikampusů, panuje mezi studenty a vedením
univerzity shoda. Názory už se ale rozcházejí v tom, zdali se pro realizaci projektů skutečně něco dělá.
Martin BENDA, předseda UK Média
--------------------
Vedení univerzity sice nás chápe, ale nečiní dost, aby ten projekt realizovali.
Lucie KOMŇACKÁ, redaktorka
--------------------
Univerzita se ale brání. Najít vhodné prostory a peníze na rekonstrukce budov pro minikampusy je problém. Evropské
finance je v Praze čerpat jen velmi omezeně a po velké investici do kampusu v Brně nelze podle pražského rektorátu
spoléhat ani na pomoc státu.
Stanislav ŠTĚCH, prorektor UK pro rozvoj
--------------------
Podpora kampusu v Bohunicích znamená do značné míry zastavení či podvázání rozvoje všech ostatních vysokých škol.
Lucie KOMŇACKÁ, redaktorka
--------------------
Studenti se do budoucna budou snažit o ještě větší medializaci myšlenky mini kampusů a doufají, že vedení univerzity
začne podnikat víc konkrétních kroků.


